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    PROCES VERBAL 

 

 Încheiat azi, 18 iulie 2023, în cadrul şedinţei ordinară publică a Consiliului 

Local al municipiului  Alba-Iulia. 

  Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 822/11. 07. 2023 a Primarului 

municipiului Alba Iulia, publicată în ziarul local Unirea în data de 12 iulie  2023. 

  Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local sunt publice.  

 Georgeta Rânghet: ”La ședință sunt prezenți un număr de 19 consilieri.  

Așadar, ședința noastră este legal constituită.  Lipsește domnul consilier Popescu 

Antoniu Emil și domnul consilier Sergiu Nicolae Vârtei. Domnii consilieri au 

anunțat că nu vor participa la ședința de consiliu. Doamna consilier Câmpeanu Vlad 

Ioana, domnul  consilier Ioan Fulea  și domnul consilier Ionuț Horșa participă la 

ședința de consiliu în regim de videoconfeință. 

  Înainte de a da cuvântul domnului președinte, vreau să supun aprobării 

dumneavoastră  procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliului local din data de 

29 iunie 2023. Așadar, supun la vot procesul verbal. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri?” 

   ”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Florea Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan 

Gabriel, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana 

Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, 

Raul Sebastian Tudorașcu, Marcela Vâlcan.” 

   Marius Filimon: ”Vă propun ca modalitate de vot a ședinței de azi,  votul 

deschis prin ridicare de mână pentru cei prezenți în sală și votul prin apel nominal 

pentru colegii din on line. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?” 

  ”Fiind supusă la vot, această propunere a fost votată cu 19 voturi pentru 

Bucureștean Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, 

Marius Filimon, Florea Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, 

Lupea Ioan Gabriel, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu 

Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin 

Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Marcela Vâlcan.” 

 Marius Filimon: ”Domnilor consilieri, doresc să precizez faptul că, la lucrările 

şedinţei noastre participă: domnul Primar Pleșa Gabriel, d-na Georgeta Rânghet – 

director Direcția juridică, administrație publică locală,  dl. Daniel Stan – director 

Direcția tehnică,  d-na Delia Cristescu – director Direcția de asistență Socială,   dl. 

Alexandru Damian – arhitect șef, dl. Bogin Ștefan – șef Serviciu resurse umane-

administrativ,  d-na Mihaela Petcu - consilier Serviciul administrație publică locală, 

juridic, contencios, d-na Bucur Beatrice consilier Serviciul administrație publică 

locală, juridic, contencios -  precum şi presa.” 



  Pleșa Gabriel: ”Pe ordinea de zi avem 15 proiecte plus capitolul Diverse. ”   

  De pe ordinea de zi a fost retras Proiectul de hotărâre nr. 4 privind modificarea 

și completarea HCL nr. 534/2022 privind stabilirea salariilor de bază pentru 

funcționarii  publici și personalul contractual din Aparatul de specialitate al 

Primarului municipiului Alba Iulia și din serviciile publice aflate în subordinea 

Consiliului Local al municipiului Alba Iulia, cu modificările şi completările 

ulterioare, începând cu data de 01  august 2023   

  Peste ordinea de zi au fost introduse 2 proiecte: 

  17. Proiect de hotărâre privind documentația tehnică de dezmembrare și înscriere 

a dreptului de proprietate al municipiului Alba Iulia – domeniul public asupra unui 

imobil (parc de joacă) situat pe strada Vasile Goldiș.  

  18. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de Acțiune privind Economia 

Circulară a Municipiului Alba Iulia 2022 – 2023.”   

  Georgeta Rânghet: ”Dacă vă găsiți în una din situațiile în care nu puteți lua 

parte la deliberare și la adoptarea hotărârilor, fie personal, fie prin soț, soție, afini sau 

rude până la gradul al patrulea inclusiv, aveți un interes patrimonial în problema 

supusă dezbaterilor consiliului local, vă rog să le precizați acum.”    

  Pleșa Gabriel: ”Și acum vă prezint următoarea 

 
             ORDINE DE ZI: 
 

  1. Proiect de hotărâre privind execuția bugetului general de venituri și 

cheltuieli pe trimestul II, pe anul 2023  al Municipiului Alba Iulia   

  2. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii nr. 

475/2022 a Consiliului local al municipiului Alba Iulia  

  3. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii nr. 

491/2022 a Consiliului local al municipiului Alba Iulia  

  4. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea HCL nr. 534/2022 

privind stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii  publici și personalul 

contractual din Aparatul de specialitate al Primarului municipiului Alba Iulia și din 

serviciile publice aflate în subordinea Consiliului Local al municipiului Alba Iulia, 

cu modificările şi completările ulterioare, începând cu data de 01  august 2023 

  5. Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbarii  destinatiei unor imobile  

situate in municipiul Alba Iulia  din  “unitati   de invatamant ” in   “spatii de locuit   

si / sau spatii  socio - culturale”  

  6. Proiect de hotărâre privind participarea Municipiului Alba Iulia în cadrul 

proiectului „Residents of the Future”, finanțat în cadrul programului european 

URBACT IV  

  7. Proiect de hotărâre privind  modificărea Hotărârii nr. 231 din 2020 a 

Consiliului local 

  8. Proiect de hotărâre privind participarea Municipiului Alba Iulia în cadrul 

proiectului „Green Transition in Small Cities along Transport Corridors”, acronim 

EcoCore, finanțat prin Programul european URBACT IV 2021-2027  

  9. Proiect de hotărâre privind participarea Municipiului Alba Iulia în cadrul 

proiectului ”Building intErventions in vulNerable Districts against Energy 



poveRty”, acronim CEESEN – BENDER, finanțat în cadrul programului european 

LIFE 

  10. Proiect de hotărâre privind modificarea  Hotărârii Consiliului Local al 

municipiului Alba Iulia nr. 456/27.09.2022 privind constituirea Comisiei de analiză 

a cererilor de locuinţe sociale  și a locuințelor de necesitate  

  11. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu 

pentru: "CONSTRUIRE IMOBIL FUNCȚIUNI MIXTE - SERVICII 

PROFESIONALE, BIROURI, CABINETE MEDICALE, SPATII CONEXE ȘI 

ÎMPREJMUIRE" - Municipiul Alba Iulia, Strada CALEA MOȚILOR, Nr. 68, Alba 

Iulia 

  12. Proiect de hotărâre privind aprobarea  Planului Urbanistic Zonal pentru: 

,,MODIFICARE ZONĂ FUNCȚIONALĂ, REALIZARE PARCĂRI, 

MODERNIZARE TRAMĂ STRADALĂ ȘI ÎMPREJMUIRE” - Municipiul Alba 

Iulia, Strada TUDOR VLADIMIRESCU, Nr. 46  

  13. Proiect de hotărâre privind respingerea plângerii prealabile înregistrată la 

sediul Primăriei Municipiului Alba Iulia sub nr. 75184 din 26.06.2023, formulată de 

Costea Romulus-Petru prin avocat Crișan Mircea, împotriva Hotărârii Consiliului 

Local nr. 402 din 30.10.2018 pentru aprobarea PUZ ”ZONA URBANA DE 

INTERES MAJOR IN MUNICIPIUL ALBA IULIA”  

  14. Proiect de hotărâre privind revocarea punctului 14 din articolul 1 al 

Hotărârii Consiliului Local nr. 309 din 29.09.2009 privind atribuirea denumirii 

străzii Aurorei  

  15. Proiect de hotărâre privind revocarea Hotărârii nr245/30.05.2023 a 

Consiliului local și parcelarea unui imobil situat pe  str. Craivei nr.63 A   

   16. Diverse  

  Raportul nr. 78783/04.07.2023 privind activitatea asistenților personali 

angajați ai persoanelor cu handicap grav, desfășurată în semmestrul I al anului 2023 

  17. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de Acțiune privind Economia 

Circulară a Municipiului Alba Iulia 2022 – 2023.”   

  18. Proiect de hotărâre privind documentația tehnică de dezmembrare și înscriere 

a dreptului de proprietate al municipiului Alba Iulia – domeniul public asupra unui 

imobil (parc de joacă) situat pe strada Vasile Goldiș.  

   

  Marius Filimon: ”Avem două persoane care doresc să ia cuvântul. Propun să 

le dăm cuvântul acum la început de ședință, pentru a nu aștepta până la Diverse. Vă 

rugăm.” 

 Ia cuvântul d-na din public care aduce la cunoștința Consiliului local situația 

de pe strada Emil Racoviță de când s-a deschis Spălătoria La  Gabi. Domnii sunt 

direct afectați de activitatea spălătoriei. Nu au fost consultați în legătură cu 

deschiderea și  activitatea spălătoriei. Problema este foarte mare legată de zgomot. 

Zgomotul este infernal. S-au făcut sesizări la toate instituțiile. Vaporii se resimt in 

curțile și casele din împrejurimi. La fel și gustul de detergent. Se solicită rezolvarea 

situației, eventual montarea unor panouri care să protejeze atât locuitorii din 

apropierea spălătoriei cât și persoanele care circulă pe trotuare. 

  Marius Filimon: ”Vă propun să intrăm în ordinea de zi. Începem cu proiectul 



nr. 1 al ordinii de zi.”    

   1. Proiect de hotărâre privind execuția bugetului general de venituri și 

cheltuieli pe trimestul II, pe anul 2023  al Municipiului Alba Iulia    

  Se dă cuvântul d-nei Emilia Oprean – director executiv Direcția cheltuieli – care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.   

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Emilia Oprean: „Proiectul inițiat vizează  execuția bugetului general de venituri 

și cheltuieli pe trimestul II, pe anul 2023  al Municipiului Alba Iulia, în cadrul acestei 

ședințe a Consiliului local în conformitate cu prevederile legislației în vigoare, respectiv 

legea 368 – legea bugetului de stat, legea nr. 273 privind finanțele publice locale și 

Hotărârea nr. 65/2023 privind aprobarea bugetului general de venituri și cheltuieli al 

municipiului Alba Iulia. Având în vedere cele expuse, propun consiliului local 

aprobarea execuției bugetare pe trimestrul 2 al anului 2023.” 

  Pleșa Gabriel: ”Doar o mică intervenție. S-a finalizat după două luni și 10 zile 

controlul anual al Curții de Conturi. Suntem în așteptarea procesului verbal cu 

recomandările. Sigur o să îl vedeți și dumneavoastră. Lucrurile au stat mai bine și decât 

anul trecut. Sunt niște recomandări dar toate rezolvabile.”         

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?” 

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea 

Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, Marean 

Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina 

Larisa, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, 

Marcela Vâlcan.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 288/2023 

  

  2. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii nr. 

475/2022 a Consiliului local al municipiului Alba Iulia     

  Se dă cuvântul d-nei Georgeta Rânghet – director executiv Direcția juridică, 

administrație publică locală  – care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de 

specialitate.   

  Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul 

de avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public 

şi privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”    

  Georgeta Rânghet: ”Bună ziua. Deși am promis că nu mai venim cu modificări la 

aceste hotărâri, cred că este a cincea oară în care ni se solicită o altă modificare în 

vederea transmiterii în proprietatea publică a municipiului, a terenurilor aferente 



stâlpilor de înaltă tensiune, deviere linie aeriană de energie electrică LEA A 220. Ni se 

solicită să înlocuim sintagma ”domeniul public al statului și administrarea Companiei 

Naționale  de Transport a Energiei Electrice Transelectrica SA” cu sintagma ”domeniul 

public al statului”, motivat de faptul că va fi un drept de concesiune, nu de 

administrare.”  

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?” 

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea 

Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, Marean 

Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina 

Larisa, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, 

Marcela Vâlcan.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 289/2023 

  

  3. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii nr. 

491/2022 a Consiliului local al municipiului Alba Iulia    

  Se dă cuvântul d-nei Georgeta Rânghet – director executiv Direcția juridică, 

administrație publică locală  – care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de 

specialitate.   

  Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul 

de avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public 

şi privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”    

  Georgeta Rânghet: ”Este identic cu proiectul anterior. Aceeași modificare.”  

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?” 

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea 

Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, Marean 

Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina 

Larisa, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, 

Marcela Vâlcan.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 290/2023  

  

  4. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea HCL nr. 534/2022 

privind stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii  publici și personalul 

contractual din Aparatul de specialitate al Primarului municipiului Alba Iulia și din 

serviciile publice aflate în subordinea Consiliului Local al municipiului Alba Iulia, 

cu modificările şi completările ulterioare, începând cu data de 01  august 2023 – 

proiectul este retras de pe ordinea de zi. 

  5. Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbarii  destinatiei unor imobile  



situate in municipiul Alba Iulia  din  “unitati   de invatamant ” in   “spatii de locuit   

si / sau spatii  socio - culturale”    

  Se dă cuvântul d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică - care prezintă 

proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.     

  Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul 

de avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului 

public şi privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”    

  Daniel Stan: ”Este vorba de proiectul privind aprobarea schimbarii  destinatiei 

unor imobile  situate in municipiul Alba Iulia  din  “unitati   de invatamant ” in   “spatii 

de locuit   si / sau spatii  socio – culturale”. Este vorba de fostele grădinițe aflate în 

blocuri. La parterul blocurilor. Nu mai sunt funcționale ca și unități de învățământ și am 

dori să facem schimb de destinație din unități de învățământ în spații de locuit. Sunt 

vreo 8 – 9.”   

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?” 

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea 

Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, 

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean 

Sabina Larisa, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian 

Tudorașcu, Marcela Vâlcan.” 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 291/2023 

   

  Părăsește ședința domnul consilier Ioan Fulea. 
 

  6. Proiect de hotărâre privind participarea Municipiului Alba Iulia în cadrul 

proiectului „Residents of the Future”, finanțat în cadrul programului european 

URBACT IV    

  Se dă cuvântul d-lui Tudor Drâmbărean – consilier proiect - care prezintă 

proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.     

   Se dă cuvântul doamnei Nanu Dana Elisabeta – secretar comisie -  care prezintă 

raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Nanu Dana Elisabeta: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu   

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

  Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  - 

care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru 

administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale 

minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a 

avizat  favorabil acest proiect de hotărâre. 

  Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre 

și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 



  Tudor Drâmbărean: ”Bună ziua. O să prezint patru proiecte. De la 6 la 9, în 

legătură cu participarea municipiului Alba Iulia în cadrul unor proiecte europene cu 

finanțare nerambursabilă. Primul este proiectul Residents of the Future finanțat în 

cadrul  programului european Urbact. Proiectul are un buget alocat  Municipiului Alba 

Iulia de 71425 euro din care suma cofinanțată de 2%. Dacă e cazul sau sunt întrebări, 

pot să intru în detalii. Proiectul are 32 de luni durată de implementare. Un consorțiu de 

10 parteneri.” 

  Marius Filimon: „Supun la vot  proiectul. Cine este pentru? Abțineri? 

Împotrivă?”  

  „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, Marean 

Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina 

Larisa, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, 

Marcela Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 292/2023 

   

  Revine on line domnul consilier Ioan Fulea. 
 

  7. Proiect de hotărâre privind  modificărea Hotărârii nr. 231 din 2020 a 

Consiliului local    

  Se dă cuvântul d-lui Tudor Drâmbărean – consilier proiect - care prezintă 

proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.      

  Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  - 

care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru 

administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale 

minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a 

avizat  favorabil acest proiect de hotărâre. 

  Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre 

și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Tudor Drâmbărean: ”Modificarea Hotărârii nr. 231/2020. Aici se modifică doar 

perioada de implementare a proiectului. Este un proiect cu finanțare sută la sută 

nerambursabilă. Se extinde perioada de implementare cu 6 luni datorită pandemiei 

covid.” 

  Marius Filimon: „Supun la vot  proiectul. Cine este pentru? Abțineri? 

Împotrivă?”  

  „Fiind supus la vot, proiectul cu amendamentul a fost votat  cu 19 voturi pentru 

Bucureștean Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius 

Filimon, Ioan Fulea, Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan 

Gabriel, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana 

Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul 

Sebastian Tudorașcu, Marcela Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 293/2023    



  

  8. Proiect de hotărâre privind participarea Municipiului Alba Iulia în cadrul 

proiectului „Green Transition in Small Cities along Transport Corridors”, acronim 

EcoCore, finanțat prin Programul european URBACT IV 2021-2027  

  Se dă cuvântul d-lui Tudor Drâmbărean – consilier proiect - care prezintă 

proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.    

  Se dă cuvântul doamnei Nanu Dana Elisabeta – secretar comisie -  care prezintă 

raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Nanu Dana Elisabeta: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu   

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."      

  Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  - 

care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru 

administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale 

minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a 

avizat  favorabil acest proiect de hotărâre. 

  Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre 

și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  

 Tudor Drâmbărean: ”Este vorba de un alt proiect european cu finanțare 

europeană. Un buget alocat municipiului de 75050 euro, din care contribuția 

municipiului va fi de 2%. O durată de implementare de 32 de luni. Cu nouă parteneri. 

Municipiul este partener și în acest consorțiu.” 

 Marius Filimon: „Discuții dacă aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul. Cine este 

pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat  cu 19 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Ioan Fulea, Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, 

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean 

Sabina Larisa, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian 

Tudorașcu, Marcela Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 294/2023   

 

  Părăsește ședința domnul consilier Ioan Fulea.  
 

 9. Proiect de hotărâre privind participarea Municipiului Alba Iulia în cadrul 

proiectului ”Building intErventions in vulNerable Districts against Energy poveRty”, 

acronim CEESEN – BENDER, finanțat în cadrul programului european LIFE  

  Se dă cuvântul d-lui Tudor Drâmbărean – consilier proiect - care prezintă 

proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.    

  Se dă cuvântul doamnei Nanu Dana Elisabeta – secretar comisie -  care prezintă 

raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Nanu Dana Elisabeta: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu   

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."      



  Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  - 

care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru 

administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale 

minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a 

avizat  favorabil acest proiect de hotărâre. 

  Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre 

și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  

 Tudor Drâmbărean: ”Este vorba de un nou proiect european în care municipiul 

Alba Iulia este partener alături  de alți 14 parteneri din Uniunea Europeană. Bugetul 

alocat municipiului este de 51360 euro din care nerambursabili 955. O durată de 36 

luni și pentru acest proiect.” 

 Marius Filimon: „Discuții dacă aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul. Cine este 

pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat  cu 18 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon,  

Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, Marean 

Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina 

Larisa, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, 

Marcela Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 295/2023  
 

  Revine on line domnul consilier Ioan Fulea.  

   

  10. Proiect de hotărâre privind modificarea  Hotărârii Consiliului Local al 

municipiului Alba Iulia nr. 456/27.09.2022 privind constituirea Comisiei de analiză a 

cererilor de locuinţe sociale  și a locuințelor de necesitate  

  Se dă cuvântul d-nei Delia Cristescu – director Direcția de Asistență Socială –  

care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-nei Corina Rotar care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului local pentru activități științifice, învățământ, cultură, sănătate, 

protecție socială, culte, sport, agrement, turism și protecția copilului. 

  Corina Rotar: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

  Delia Cristescu: ”Bună ziua. Prezentul proiect este o consecință a reorganizării 

direcției. Activitatea de evaluare a cererilor de locuințe sociale  nu poate fi considerat 

nici un serviciu social, nici un centru. Și acesta este motivul pentru care am schimbat 

secretarul. L-am trecut din vechiul serviciu unde era înainte, în actualul serviciu care 

face evaluare socială primară, secretarul fiind șef serviciu din vechiul serviciu, în 

actualul serviciu. Aceasta este modificarea cuprinsă în proiect.”   

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat  cu 19 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Ioan Fulea, Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, 



Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean 

Sabina Larisa, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian 

Tudorașcu, Marcela Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 296/2023   

 

   11. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu 

pentru: "CONSTRUIRE IMOBIL FUNCȚIUNI MIXTE - SERVICII 

PROFESIONALE, BIROURI, CABINETE MEDICALE, SPATII CONEXE ȘI 

ÎMPREJMUIRE" - Municipiul Alba Iulia, Strada CALEA MOȚILOR, Nr. 68, Alba 

Iulia  

  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul 

de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui  Dumitru Nicolae Alexandru care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică, 

realizarea lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

  Dumitru Nicolae Alexandru: ”Comisia  a avizat favorabil acest proiect de 

hotărâre și  nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  

 Alexandru Damian: ”Suntem pe Calea Moților la intersecția cu bulevardul 

Horea. Este un teren liber. A avut o autorizație de construire. A avut terenul, o 

autorizație de demolare pentru o locuință existentă. A mai fost în Consiliul local sau a 

mai fost în comisia de urbanism pentru amenajarea unui imobil de locuințe colective       

P + 4. S-a renunțat la acea idee. Prin PUD se propune realizarea unei construcții care are 

un regim de înălțime mic de P + 1 + 1 etaj, cu o suprafață construită de 210 mp și o 

suprafață desfășurată de 600 mp. La intersecție, sau cumva anterior intrării în giratoriu, 

înaintea trecerii de pietoni avem  o intrare în curtea din fața clădirii unde sunt amenajate 

6 locuri de parcare. Corpul de clădire – parter + etaj + mansardă este înconjurat de un 

spațiu verde amenajat. La faza de consultare publică au fost consultați vecinii și avem 

acordul lor pentru această fază, urmând ca la faza de autorizație de construire să se 

solicite acordul în formă autentică de la fiecare vecin în parte.” 

  Raul Sebastian Tudorașcu: ”P + 1 + 1 etaj? Dar cu parcările alea? Sunt acolo în 

giratoriu. Pe mine asta mă ... E o singură chestie pe care aș vrea să ne-o lămurim.” 

  Alexandru Damian: ”Am avut această discuție în comisia de circulație, unde în 

comisia de circulație a fost inclusiv drumarul care a prezentat proiectul, reprezentant al 

Poliției rutiere. S-a obținut acest aviz. Este vorba doar de 6 locuri de parcare raportat la 

suprafața de cabinete care se vor realiza în acea clădire. 

 Deci, din punct de vedere tehnic, numărul de locuri de parcare este suficient. 

Există avizul Poliției rutiere pentru realizarea acestui acces. În varianta inițială se 

propunea o modificare a trecerii de pietoni. Pentru că a fost întors odată acest proiect 

din comisia de circulație, se păstrează trecerea exact așa cum este. Stâlpul de iluminat al 

trecerii se păstrează pe poziție. Și s-a mutat accesul carosabil prin relocarea ... aici se 

vede ... prima parcare este pusă perpendicular pe stradă. Deci, există avizul comisie de 

circulație, al Poliției rutiere. Accesul ...  se va face doar un acces de patru metri. Deci, 

nu va fi tot trotuarul blocat cumva de circulație. Se va face un acces ca și la o locuință 



individuală normală. Toate manevrele se fac în interiorul parcelei. Ieșirea, obligatoriu, 

dreapta în giratoriu.” 

  Marius Filimon: ”A fost condiție pusă  în comisia de circulație să aducă poarta 

mei departe decât trecerea de pietoni, ca să nu fie probleme.” 

  Raul Sebastian Tudorașcu: ”Problema este acolo. Este și curbă. Sunt cele două 

benzi de selectare, una să te duci înainte, una să te duci pe Horea. Va fi ciudat. Pentru că 

se va bloca. Cine iasă, cine intră!” 

  Alexandru Damian: ”Există avizul favorabil de la comisia de circulație, de la 

poliție.„ 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 15 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel,  Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Oltean Sabina Larisa, Corina Rotar, Sandu Cornel 

Stelian, Alin Stanciu,  Marcela Vâlcan și 4 abțineri Florea Victor Paul, Marean 

Claudiu, Nanu Dana Elisabeta, Raul Sebastian Tudorașcu.” 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 297/2023 

 

 Părăsește ședința domnul consilier Claudiu Marean, domnul consilier Ioan 

Fulea și domnul consilier Raul Sebastian Tudorașcu. 

  

  12. Proiect de hotărâre privind aprobarea  Planului Urbanistic Zonal pentru: 

,,MODIFICARE ZONĂ FUNCȚIONALĂ, REALIZARE PARCĂRI, 

MODERNIZARE TRAMĂ STRADALĂ ȘI ÎMPREJMUIRE” - Municipiul Alba 

Iulia, Strada TUDOR VLADIMIRESCU, Nr. 46    

  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul 

de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Alexandru Damian: ”Este un proiect care a mai fost prezentat acum câteva luni în 

consiliu. La momentul respectiv a primit vot nefavorabil.  Varianta pe care o prezint azi 

nu este modificată deloc față de varianta inițială. Doar se reîncearcă aprobarea acestui 

plan urbanistic. La strada Tudor Vladimirescu se propune un corp de clădire demisol, 

parter și 6 etaje într-o zonă funcțională unde e permis regimul de înălțime de maxim 6 

etaje.” 

  Dumitru Nicolae Alexandru: ”Avizul comisiei a fost nefavorabil. Toată lumea.” 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 1 vot pentru Medrea Bogdan, 3 

voturi împotrivă Medrea Petru Gabriel, Dumitru Nicolae Alexandru, Sandu Cornel 

Stelian și 12 abțineri Câmpeanu Vlad Ioana, Ionuț Horșa, Bucureștean Narcisa Ioana, 

Marius Filimon, Florea Victor Paul, Gavrilă Paven Ionela, Lupea Ioan Gabriel, Nanu 

Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Corina Rotar, Alin Stanciu, Marcela Vâlcan.” 
  

  Georgeta Rânghet: ”Nu a trecut acest proiect.” 



  Părăsește sala de ședință doamna consilier Corina Rotar și doamna consilier 

Oltean Sabina Larisa. 

  Revine on line domnul consilier Ioan Fulea și domnul consilier Raul Sebastian 

Tudorașcu. 

  Revine în sala de ședință domnul consilier Claudiu Marean. 

 

  13. Proiect de hotărâre privind respingerea plângerii prealabile înregistrată la 

sediul Primăriei Municipiului Alba Iulia sub nr. 75184 din 26.06.2023, formulată de 

Costea Romulus-Petru prin avocat Crișan Mircea, împotriva Hotărârii Consiliului 

Local nr. 402 din 30.10.2018 pentru aprobarea PUZ ”ZONA URBANA DE 

INTERES MAJOR IN MUNICIPIUL ALBA IULIA”    

  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul 

de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui  Dumitru Nicolae Alexandru care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică, 

realizarea lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

  Dumitru Nicolae Alexandru: ”Comisia  a avizat favorabil acest proiect de 

hotărâre și  nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  

 Alexandru Damian: ”Proiect de hotărâre privind respingerea plângerii prealabile 

înregistrată la sediul Primăriei Municipiului Alba Iulia sub nr. 75184 din 26.06.2023, 

formulată de Costea Romulus-Petru prin avocat Crișan Mircea, împotriva Hotărârii 

Consiliului Local nr. 402 din 30.10.2018 pentru aprobarea PUZ ”ZONA URBANA DE 

INTERES MAJOR IN MUNICIPIUL ALBA IULIA”. Este vorba de PUZ-ul de 

importanță majoră. Domnul Costea care are un teren undeva pe strada Livezii. Suntem 

aici în zona asta. Este Alba Doner Production. Strada Livezii. Este vorba despre acest 

teren care a fost împărțit în două undeva în anul 2014, din ce am înțeles. Jumătate din 

teren este al domnului Costea, cealaltă jumătate a altui proprietar privat. Pe aceste teren 

este propus prin PUZ-ul de importanță majoră, realizarea unei străzi de legătură între 

bulevardul Tudor Vladimirescu – Republicii și centura ocolitoare a municipiului Alba 

Iulia. Este o propunere care a fost inițiată  mai întâi în PUG-ul din 1996. A fost preluată 

printr-un PUZ care se numește PUZ După Grădini, care a fost aprobat în 1998 și care a 

detaliat cumva această stradă la un profil de aproximativ 24 sau 28 m, fiind propusă o 

stradă de categoria a doua colectoare pentru viitoarea dezvoltare a orașului. Și care, din 

perspectiva mea, în acest moment ar fi extrem de utilă pentru dezvoltarea zonei. Nu s-a 

făcut în 1998. A venit PUG-ul. A restrâns acest profil de 28 m la un profil de 21 m. A 

menținut cumva această propunere. Aici se vede cel mai bine. Se văd cele două 

terenuri. Este vorba de acest teren undeva pe centru  unde este simbolul acesta 2A și 

terenul de la sud, unde fix pe diagonală este propusă această stradă. Deci, prin PUG     

s-au menținut propunerile din documentațiile anterioare  cu reducerea profilului la 21 

m.  Iar prin PUZ-ul contestat, prin această plângere prealabilă, profilul de la 21 metri  a 

fost redus la 14 m. Deci, de la două benzi pe sens și cu trotuare și spații verzi  pe o parte 

și cealaltă de 2,5 m a străzii. Deci, dacă se acceptă cumva această plângere prealabilă și 

noi ar trebui să revenim la ultima documentație de urbanism aprobată,   pe acest teren   

de la un profil  de 14 metri ar trebui să revenim  la profilul de 21 metri din PUG, lucru 



pe care nu știu dacă l-a cunoscut domnul Costea sau avocatul domniei sale în momentul 

în care a făcut această plângere prealabilă.  Deci, de la profil de 7 + 5 m revenim la 

propunerea de 21 metri din PUG. Este o zonă în care ... Deci, toată această zonă de 

dezvoltare viitoare, strada Costache Negruzzi, strada Elena Văcărescu și toată zona asta 

Mihail Kogălniceanu are un potențial de dezvoltare undeva la 1000 – 1500 apartamente 

într-un viitor foarte apropiat. În urmă cu trei luni de zile a fost aprobat un PUZ – Almax  

care propunea undeva la 300 de apartamente cu posibilitate de extindere. Această 

propunere de stradă După Grădini fiind singura soluție viabilă  pentru rezolvarea 

accesului  în momentul în care acest nou cartier se va dezvolta și va atinge capacitatea 

maximă. Dacă nu facem demersurile  pentru expropriere sau găsirea  unei soluții pentru 

amenajarea acestei străzi, toată dezvoltarea orașului din această zonă, adică toate zonele 

vor ajunge în strada Livezii care este subdimensionată prin Costache Negruzzi, care 

este subdimensionată și prin Mihail Kogălniceanu, care este subdimensionată  și foarte 

sinusoidală, să zic așa.” 

  Dumitru Nicolae Alexandru: ”Parcă am discutat în comisie dacă există 

posibilitatea unui acord în ceea ce privește cele două parcele care împart drumul.” 

  Alexandru Damian: ”Am avut o discuție ulterior înregistrării acestei plângeri 

prealabile. A venit în audiență la mine proprietarul terenului de la sud. Domnul Costea a 

solicitat un certificat de urbanism  pentru construirea unei hale industriale. Sunt permise 

în zona respectivă chiar dacă este o incompatibilitate între locuire și industrial. Mă rog. 

Așa este PUZ-ul. Așa îl avem. Domnul de la sud dorește construirea unei locuințe 

individuale. Propunerea pe care am înaintat-o și am zis să o aibă în discuție, inclusiv 

prin găsirea unei legături cu domnul Costea, este că triunghiul pe care domnul de la sud 

urmează  să îl dezmembreze pentru realizarea străzii, să îl dea domnului Costea, 

rezultând o parcelă cu o suprafață de peste 1000 mp iar la schimb domnul Costea să dea 

terenul care este cumva echivalent triunghiului.” 

  Dumitru Nicolae Alexandru: ”Întreb pentru că în cazul acesta, dacă ei ajung la un 

acord ca să menținem drumul, pentru că e foarte important pentru noi pentru 

dezvoltarea orașului și a acelei zone, să menținem acel drum, cum ar fi mai ok? Să 

amânăm până ajung ei la un acord?” 

  Alexandru Damian: ”Nu avem de ce amâna. Dacă se aprobă plângerea prealabilă, 

atunci trebuie să modificăm documentația de urbanism și să anulăm PUZ-ul acesta. Dar 

revenim la 21 metri. În ambele variante, și în varianta în care drumul  rămâne  și nu se 

face schimb de terenuri, terenurile rezultate sunt construibile.” 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot Aproiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Florea Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan 

Gabriel, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana 

Elisabeta,  Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Marcela 

Vâlcan.„ 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 298/2023   

 



  14. Proiect de hotărâre privind revocarea punctului 14 din articolul 1 al 

Hotărârii Consiliului Local nr. 309 din 29.09.2009 privind atribuirea denumirii 

străzii Aurorei    

   Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul 

de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui  Dumitru Nicolae Alexandru care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică, 

realizarea lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

  Dumitru Nicolae Alexandru: ”Comisia  a avizat favorabil acest proiect de 

hotărâre și  nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  

 Alexandru Damian: ”Revocarea punctului 14 din art. 1 a Hotărârii nr. 309/2009 

privind atribuirea denumirii străzii Aurorei. Luna trecută am avut un proiect pentru 

atribuirea unor nume de străzi în municipiul Alba Iulia printre care și această stradă 

Aurorei. A fost atribuit numele străzii Aurorei unui drum care are autorizație de 

construire, în contextul în care denumirea străzii Aurorei era deja într-un nomenclator 

stradal al municipiului Alba Iulia. Dar tronsonul de stradă căruia i-a fost atribuit acest 

nume a fost deja anulat în instanță iar PUZ-ul cu străzile din 2020 a propus anularea 

acestei străzi. Era vorba de strada Aurorei care face legătura între strada Nădlac și Calea 

Moților. Deci, pe această porțiune, în momentul de față în nomenclatorul primăriei  

rezultă această stradă care tehnic nu există. A fost anulat în instanță. PUZ-ul a anulat-o. 

Motiv pentru care am luat această denumire  de strada Aurorei a fost că ea există în 

nomenclator și am mutat-o cu 70 sau 100 mai jos, uitând să facem precizarea  în acel 

proiect  că se anulează și articolul respectiv  din hotărârea din 2009.” 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Florea Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan 

Gabriel, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana 

Elisabeta,  Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Marcela 

Vâlcan.„ 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 299/2023    

   

  15. Proiect de hotărâre privind revocarea Hotărârii nr. 245/30.05.2023 a 

Consiliului local și parcelarea unui imobil situat pe  str. Craivei nr.63 A.  

  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef  Serviciul public comunitar pentru 

cadastru și agricultură -  care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de 

specialitate. 

  Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 



  Alexandru Nicola: ”La proiectul nr. 15 este vorba de revocarea Hotărârii             

nr. 245/2023 prin care s-a aprobat o parcelare rezultând o parcelă de 49 mp. Iar în urma 

verificărilor în teren, la fața locului, am constatat o suprafață de 88 mp, suprafață care 

urmează să fie cumpărată de către deținător. La acea dată am avut la solicitarea depusă 

la primărie un plan de amplasament cu suprafața de 49 mp. Acel plan era avizat de un 

topograf  și nu am crezut că poate să fie diferență.” 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Florea Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan 

Gabriel, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana 

Elisabeta,  Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Marcela 

Vâlcan.„ 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 300/2023  
 

 Marius Filimon: ”Să trecem peste Diverse, peste raportul de la Direcția de 

Asistență Socială.” 

Alexandru Nicola: ”Mai am și proiectul nr. 18. Dacă îmi dați voie să îl prezint.”

  

  18. Proiect de hotărâre privind documentația tehnică de dezmembrare și înscriere 

a dreptului de proprietate al municipiului Alba Iulia – domeniul public asupra unui 

imobil (parc de joacă) situat pe strada Vasile Goldiș.  

  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef  Serviciul public comunitar pentru 

cadastru și agricultură - care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de 

specialitate. 

  Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Alexandru Nicola: ”Este vorba despre întabularea parcului de joacă de pe Vasile 

Goldiș.  Îl vom înscrie în domeniul public și în Cartea Funciară lângă Grădinița 11.” 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Florea Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan 

Gabriel, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana 

Elisabeta,  Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Marcela 

Vâlcan.„ 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 301/2023  
 



 Marius Filimon: ”Revenim la proiectul nr. 17.” 

 

  17. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de Acțiune privind Economia 

Circulară a Municipiului Alba Iulia 2022 – 2023.”   

  Se dă cuvântul d-lui Tudor Drâmbărean – consilier proiect - care prezintă proiectul de 

hotărâre precum și raportul de specialitate.         

  Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  - care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică 

locală, juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a avizat  favorabil acest proiect de 

hotărâre. 

  Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre și nu 

avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”    

  Tudor Drâmbărean: ”Proiectul propune patru direcții de acțiuni. Alba Iulia – oraș fără 

deșeuri, Alba Iulia – oraș inovator al viitorului, Alba Iulia – oraș rezilient și sănătos, Alba Iulia 

– oraș cu oportunitate pentru toți. Acest plan va spijini Alba Iulia în accesarea unor viitoare 

finanțări nerambursabile  alături de celelalte strategii ale municipiului care sunt obligatorii 

pentru a accesa anumite finanțări, cum ar fi finanțările  prin POR dar și altele. 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine este 

pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea Victor 

Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, Marean Claudiu, 

Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta,  Sandu Cornel Stelian, Alin 

Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Marcela Vâlcan.„ 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 302/2023   

    

   16. Diverse:   

  Marius Filimon: „Avem raportul nr. 78783/04.07.2023 privind activitatea 

asistenților personali angajați ai persoanelor cu handicap grav, desfășurată în semmestrul I 

al anului 2023. L-ați avut în mape.” 

  Dacă mai aveți și alte intervenții?” 

  Raul Sebastian Tudorașcu: ”Am o rugăminte la dumneavoastră, la executiv. În oraș 

se circulă așa cum se circulă. Că așa e. Vorbiți, vă rugăm frumos, cu cei de la școala de 

șoferi să evite orele de vârf între 7,30 – 8,30 și 16,30  pe rutele foarte aglomerate că este 

dezastru. Și așa este dezastru.” 

 

  Marius Filimon: ”Alte discuții, intervenții dacă mai aveți? Dacă nu, declar ședința 

de azi închisă.” 

    

    Alba Iulia,  18 iulie 2023 
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